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Grad Tuzla 
Služba za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica  
 
 
PREDMET: Vijećničko pitanje  
 

Građani ulica Šabana Zahirovića i Dedino Brdo postavljaju sljedeće pitanje: 
Kada će se put koji prolazi kroz navedene ulice sanirati, nakon što su na 
putu urađeni radovi na vodovodnoj mreži čime je putna komunikacija 
znatno oštećena te je sama svrha ove saobraćajnice dovedena u pitanje?! 

 
Obrazloženje: 
Građani koji koriste ovaj put su više puta urgirali po ovom pitanju kod nadležne 

službe i u mjesnoj zajednici, ali bez uspjeha. Napominjemo da se radi o putu sa 

nagibom koji svakako otežava promet, te osim asfaltne podloge nema drugog 

rješenja za ovaj problem. 

 

Tuzla 30.03.2017. godine 

 
                                                           _________________________ 

                                                   Nedžad Malikić 
 

 

 

 


